
 
 

2022-06-21 

Mötesprotokoll från uppstartsmöte gällande 
träningsmatchen Västerås IK-AIK som spelas i 

Surahallen den 31/8 2022 
 
 

Inbjudna: Surahammars IF styrelse samt ungdomsledare från samtliga lag i 

föreningen.  

 

Deltagare:  

Theres Hennig 

Madeleine Granlind 

Svante Lagerkvist 

Mattias Forsberg 

Anna Pettersson 

Andreas Olofsson 

Håkan Böös 

Jörgen Mähler 

Kim Kallinki 

Andre Solli 

Björn Svensson 

Daniel Rydberg 
 

 

 

Syftet med mötet: Informera om matchen, datum, starttid, entrékostnader, vårt 

åtagande som arrangerande förening med mera. 

 

Surahammars IF:s ordförande Therese Hennig och sport/marknadschefen Jörgen 

Mähler inledde mötet genom att informerade mötesdeltagarna om att Västerås IK 

kontaktat föreningen under våren med en förfrågan om att få spela en av sina 

försäsongsmatcher, träningsmatchen mot AIK hos oss i Surahallen. Då vi som 

förening ser initiativet som en bra möjlighet att öka intresset för ishockeyn i såväl 

Surahammar som länet i stort, och samtidigt ser att matchen kan generera en extra 

intäkt till oss i Surahammars IF så valde vi att tacka ja till denna förfrågan.  

 

Matchen Västerås IK-AIK kommer att spelas i Surahallen onsdagen den 31/8 

2022 klockan 19.00. Entrén kommer vara 100: - per vuxen (över 16 år) och 50: - 

för ungdom (upp till 16 år). Parkering gratis.  

 



Precis som vid övriga seniormatcher som arrangeras under säsongen så är vi för 

att säkra ett väl fungerande och proffsigt arrangemang, beroende av hjälp och 

engagemang från alla i och runt föreningen. Det gäller såväl styrelsemedlemmar 

som ledare och föräldrar till barn i våra ungdomslag.  

 

Under matchen mellan Västerås och AIK där vi räknar med cirka 700 åskådare så 

kommer vi ha tre kiosker öppna + souvenirkiosken. Det är dels serveringen 

bakom sittplatsläktaren, dels den gamla kiosken där nere, och även den nya kiosk 

som ska byggas där skottrampen tidigare stod.  

 

Vi kommer därför under matchen mellan VIK-AIK behöva personal som kan 

bemanna entré, kioskerna, publikvärdar och personal till souvenirkiosken och 

precis som tidigare matcher och säsonger så ser vi enklast att olika lag tar ansvar 

för olika ”stationer”. Mötesdeltagarna fick förutom information om 

bemanningsbehovet även veta lite om Surahammars IF:s åtagande i samband med 

matchen och vad Västerås IK själva ta ansvar för.  

 

Kortfattat ser det ut som nedan. 

 

Surahammars IF:s åtagande 

• Tillhandahålla ishallen och is (+ eventuell kostnad för detta) 

• Ansöker om arrangörstillstånd 

• Kostnad för eventuella publikvärdar och vakter 

• Vi får sälja våra souvenirer under matchen men ska även ge plats åt 

Västerås så att de får möjlighet att sälja sina souvenirer 

• Surahammars IF erhåller samtliga intäkter från entré och kioskförsäljning 

 

 

Västerås åtagande 

• Tillsätter och ersätter domartrion 

• Tar fram grafik för marknadsföring 

• Försöker bemanna sekretariatet  

(återkommer till oss i Sura om de behöver hjälp med det) 

 

 

 

 

 



Ungdomsledarna som deltog på mötet såg inga större utmaningar eller 

konstigheter i de behov som finns i anslutning till matchen utan kommer lösa det 

inom sina respektive lag. En fördelning av arbetsuppgifter gjordes enligt följande. 

 

Serveringen sittplatsläktaren: U10/U11 

 

Gamla kiosken nere (hamburgare) + Power break: U12/U13 

 

Nya kiosken nere: U9 

 

Souvenirkiosken: Hockeyskolan 

 

Entré: Håkan Böös + 1 

 

Matchvärd (ta emot lag/domare): Juha Pettersson 

 

Musik/DJ:  Niklas Gredin 

 

Under mötet diskuterades även parkeringen och de utmaningar som uppstår när 

det kommer mycket publik. Parkeringen är svår att förstå och det gör att många 

ställer sig tokig. Det här gör att vi får in betydligt färre bilar än vad ytan medger. 

 

Vi bestämde att inför matchen VIK-AIK ta kontakt med såväl J20 för hjälp med 

parkeringsvakter, men också med kommunen för att se om vi kan få betongsuggor 

och någon form av avspärrningsband. Allt för att skapa permanenta och väl 

utmärkta rader som möjliggör att så många bilar som möjligt får plats på 

parkeringsytan. 

 

Vi enades om ett nytt möte i början på augusti för att stämma av hur varje grupp 

ligger till gällande sitt ansvarsområde. Kallelse till detta möte kommer under 

sommaren. 

 

 

 

 

Mattias Forsberg 

vice ordförande, protokollförare 

 

 

 

 


